

# 发胶CPSR认证登记服务

产品名称	发胶CPSR认证登记服务
公司名称	深圳市中检联标技术服务有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	深圳市龙华民治街道新牛社区民治大道牛栏前大厦A1506
联系电话	4008080621 15307552806

## 产品详情

发胶CPSR认证登记服务欧盟在2009年11月30日发布,由2013年7月11日起,欧盟化妆品法规( EC ) No 1223/2009取替化妆品指令76/768/EEC。所有化妆品法规均适用于欧洲市场上的化妆产品。化妆产品应通过化妆产品通报( CPNP ),以确保产品的安全性,并加强市场监控。Cosmetic Products Notification Portal (CPNP) is a online notification system created for the implementation of Regulation (EC) No 1223/2009 on cosmetic products. When a product has been notified in the CPNP there is no need for any further notification at national level in the European union. Regulation (EC) No 1223/2009 (Article 13) requires that the responsible persons and, under certain circumstances, the distributors of cosmetic products submit through the CPNP some information about the products they place or make available on the European market.提示: 申请CPNP注册需要提交CPSR化妆品安全报告, 请各企业提前办理CPSR及相关检测报告, 以免耽误注册时间及出货。

发胶CPSR认证登记服务

发胶CPSR认证登记服务什么时候需要一份化妆品安全报告 答: 产品在市场销售前需准备好化妆品安全化

妆品安全报告(CPSR)，我们强烈建议客户在产品生产前完成化妆品安全报告从而减少因产品不符合要求而造成的损失。2013年7月11日前上市的化妆品，如果还在市面销售则也需要化妆品安全报告